
Commissie-advies 

 

 

Naam commissie:  Commissie Ruimte 

 

Datum commissievergadering: 9 april 2025 

 

Fracties afwezig bij commissiebehandeling:  

 LVR  GL CDA DS SPR VVD D66 PvdA  SP 

 

 

Onderwerp:  1e Tussenrapportage 2025 

 

Advies commissie: 

Is dit onderwerp rijp voor behandeling in de gemeenteraad?  Ja    Nee     

 

Wijze van agendering voor de raad: 

  hamerstuk    bespreekstuk  n.v.t. 

 

 

Wethouder Franssen zegt toe binnenkort een geactualiseerd overzicht betreffende de 

subsidieregeling Kwaliteitsimpuls binnenstad ter inzage te leggen. 

 

Naar aanleiding van een vraag van VVD deelt wethouder Franssen mede het verzoek om het instellen 

van een aparte regeling voor Roermond Waterstad nog een keer met de ambtelijke organisatie te 

bespreken. 

 

Wethouder Franssen zegt toe dat als men in de fase van de keuze voor de architect voor Roerdelta is 

beland, de raad hier proactief over wordt geïnformeerd. 

 

Wethouder Zwijnenberg gaat in op de vragen over het kwaliteitshandboek openbare ruimte en de 

stand van zaken betreffende het amendement 24A06 inzake uitvoeringsbudget herstel slechte 

trottoirs. Wethouder Zwijnenberg deelt mede dat in augustus 2025 een RIB over het onderhoud aan 

de trottoirs wordt verzonden. 

 

Commissie acht het voorstel rijp voor behandeling in de raad. DS deelt na overleg in de fractie mede 

of het hamerstuk of bespreekstuk is. Voor de overige fracties is het een hamerstuk. 

 

 

Standpunt college: 

 

Uit bovenstaande blijkt dat de door de raadsleden gestelde vragen afdoende zijn beantwoord en dat 
er geen aanvullende beantwoording of standpuntbepaling door het college aan de orde is. Wel zijn er 
enkele toezeggingen gedaan die volgens proces door de griffie worden uitgezet. 

 


